
 

 
Technische vragen bij Raadsinformatiebrief; Voortgang Flexwoningen 'De Loopplank' 

Nr. Vraag Partij Antwoord 

1 Graag ontvangen wij ook de 2 
stedenbouwkundige varianten van BRO. 
 

 Zoals in de Raadsinformatiebrief aangegeven zijn de eerste tekeningen/ruimtelijke impressies 
opgeleverd en gedeeld met de Klankbordgroep. De Klankbordgroep heeft hierop gereageerd en 
de door hen gemaakte suggesties worden verwerkt. Vervolgens wordt er een keus gemaakt voor 
een variant en deze wordt uitgewerkt in een stedenbouwkundig plan. Als dit plan gereed is wordt 
dit vanzelfsprekend gedeeld met de gemeenteraad. De genoemde tekeningen/ruimtelijke 
impressies willen we in dit stadium nog niet openbaar maken maar zijn voor de raadsleden bij de 
griffie in te zien.  
 

2 Beide varianten gaan uit van minder dan 
60 woningen. 

- Waar is in het verleden de 40-60 
woningen op gebaseerd?  

- Is er nog de noodzaak om het 
restant boven de 40-47 
woningen op een andere locatie 
te realiseren? 

 - Uit een eerder gemaakte quickscan blijkt dat de locatie in principe geschikt is voor het 
realiseren van 40 tot 60 flexwoningen. Hierbij is ook uitgegaan van twee of drie 
bouwlagen. Uit de vervolgstudie van bureau BRO blijkt echter dat het niet realistisch is 
om op de projectlocatie 60 woningen te realiseren. Het behouden van de aanwezige 
groenstructuur en de parkeeropgave maken dit onmogelijk. 

- De urgentie om extra woningen te realiseren blijft onverminderd groot. Op dit moment 
zijn we niet concreet met een tweede locatie bezig. 

 

    

    

    


